

New arrivals  
新品上市  
14. 12. 2020

Hong Kong  
香港

## Topper Cardigan 開襟長外套

### OC035

A classic and trendy piece designed to flaunt your charms and confidence; suitable for versatile styling and fit for all occasions.

經典俐落的長版外套，突顯您高雅大方的品味；優雅流線型的開領衣襟，襯托您的美與自信；讓您在任何場合都能隨心搭配，出色迷人。

**HK\$ 4,335**

(Free Size)



Red / 紅色



Black / 黑色

### Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 92%,  
Polyester 8%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 92%、聚酯纖維 8%



- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.
- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.

- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。
- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

**NEFFUL**  
INTERNATIONAL